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Referat fra styremøte nr. 2-2024, LØTEN O-LAG 
 
Mandag 14. april 2024 kl. 18.00 
hos Tove-Kristin Westli  

 
 
Til stede:  Tove-Kristin Westli, Emilie Westli Andersen, Steinar Libak, Sigurd Skaaden,  

Sigurd Dæhli, Simen Smestad, Mona Skaaden-Bjerke  
Forfall:  Ingen  
Referent:  Mona Skaaden-Bjerke 
 
 
Sak 15/2024  Godkjenning av referat fra styremøtet 11. mars 2024 
 
Referatet ble godkjent.  
 
 
Sak 16/2024  Videre arbeid med utvikling av Løten o-lag  
 
Styret gjennomførte et møte på Teams den 04.04.2022 der temaet var utarbeidelse av en 5 års-plan 
for Løten o-lag. Dette møtet var et formøte for klubbutviklingskvelden som ble avholdt 30.01.2023. 
Det ble på dette møtet jobbet frem 3 hovedområdet som det skal fokuseres på fremover:  

- rekruttering 
- foreldre 
- flere på o-løp/treninger. Fra Råtass til terminfestet løp.  

 
Styret kom frem til følgende mål og tiltak som vi skal jobbe videre med i 2024.  
 
Hovedmål Tiltak Kommentar  

1. Rekruttere nye 
Råtasser (8-12 år) 
 

 
 
 

a. Skolebesøk på våren 
 

 
 

b. Idrettsskolen 
 
 
 

c. Levere brosjyre til 
barna med info om 
Råtasstreninger 

 

Emilie med bistand, 
gjennomfører opplegg på 
skolene i uke 16 
 
O-laget har ansvaret for 
opplegget på Idrettsskolen 22.  
og 29. mai  
 
Emilie tar med brosjyrer til 
skolene.  

2. Beholde medlemmer 
(med fokus på Råtasser 
og ungdom) 
 

a. Felles avreise til o-
løp/arrangementer 
 
 
 

b. Klubbkontakt til stede 
på arrangementer 

 
 
 

Informere om felles avreise på 
Spond, facebook og på 
hjemmesiden. 
 
 
Mjøs-O: Stine Engebakken 
Øst-Mjøsa-cup: Sigurd 
Skaaden.  
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c. Løyper tilpasset ulike 
nivåer/ferdigheter 
 

d. Mulighet for 
ungdommene å 
gjennomføre 
trenerutdanning 
 

e. Sosiale møtepunkter 
 
 

 
 

 
f. Størst mulig deltakelse 

på løp 
 
 
 
 

 
 

g. Gjennomføre noen 
treninger med 
"skygge" 
 

h. Samarbeid med andre 
klubber om treninger 
 

i. Forsøke å involvere 
familiemedlemmer/ 
foreldrene 

 
 

 
j. Fortsette å ha lave 

kontingenter 
 

Innført C-nivå på Klubbkøpp i 
2024 
 
 
Anna Engebakken er i gang 
med utdanningen 
 
 
Fortsette med Klubbkveld før 
sesongstart, O-sportens dag og 
hyggekveld for 
sesongavslutning   
 
 
Alle må bidra til å fremsnakke 
løp og arrangementer, og 
skape lav terskel for å melde 
seg på løp.  
 
Aktivt ta kontakt med barna og 
oppfordre til å bli med på løp 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gjennomføre kurs for 
foreldrene i kart og kompass 
og informere om tur-
orientering, skogstrimmen etc. 
på O-sportens dag 
 
 
 
 

3. Erfaringsdeling for å 
sikre en robust klubb 
 
 

a. Flere som kan tidtaking 
 
 
 

b. Utarbeide 
aktivitetshåndbok 
 

Simen Smedstad og Sigurd 
Skaaden undersøker mulig(e) 
tidtakingssystem og kurs   
 
Simen Smedstad lager forslag 
til dokument. Frist for utkast: 
styremøtet i oktober 2024. 
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Sak 17/2024 Planlegge O-sportens dag 9. mai 2024 
 
Emilie lager invitasjon til O-sportens dag med utgangspunkt i invitasjonen fra i fjor. Tove-Kristin 
hører med Rønnaug Sagbakken om hun kan lage et opplegg for å informere foreldre om kart og 
kompass, Skogstrimmen etc. Kanskje Anna Engebakken også kan bistå som ledd i 
treningsutdanningen?  
 
 
Sak 18/2024 Hvordan planlegger vi samarbeid med naboklubber om utdanning av nye 
arrangører?  
 
Det er behov for at flere kan tidtaking, kan være løpsledere, løypeleggere etc. Tove-Kristin har vært 
i kontakt med de andre klubbene, og de er positive til å gå sammen om felles øking av kompetanse 
på tvers av klubbene. Utfordringen er hvordan vi skal gå frem. Problemstillingen om 
kompetanseøkning på kritiske funksjoner bør også løftes sentralt.  
 
Simen og Sigurd S. snakker med tidtakingssjef Knut Helstad på Øst-Mjøsa-cupen 17. april for å få 
informasjon om tidtakingssystemet som han har utarbeidet, og om dette er et system vi kan få bruke. De vil 
også se på muligheten for kurs. Flere har meldt interesse for å lære tidtaking. Informasjon om kurs vil 
komme når dette er klart.   
 
 
Sak 19/2024 Eventuelt 
 
Sigurd D:  

- Kartet for Hedmarken friskole er ferdig. Emilie tar kontakt med Bjørnar Bjørke Olsen for 
siste sjekk, før vi kan inngi rapport for å motta midler.  

- Sigurd har sett på de øvrige skolekartene. Det er kun behov for små endringer, og derfor 
ikke grunnlag for å søke om midler for revisjon av disse. Sigurd gjennomfører endringene. 

- På grunn av store byggeprosjekter i Løten sentrum er det behov for å revidere 
sentrumskartet. Revisjon er aktuelt når Shell-tomta er ferdig bygget. Vi ser på dette til våren. 

- Pinseløpet 2025: Vi kan ikke bruke Budor skistadion som planlagt. Sigurd D. skal høre med 
Løiten Allmenning om å flytte arrangementet til Budor. Dersom dette ikke er mulig, er det et 
forslag fra Simen om å legge arrangementet til vestsiden av flystripa i Mosjømarka.    

 
Simen: 

- Fornying av OCAD-lisens på O-lagets pc. Det er enighet om at vi fornyer lisensen for 3 år.  
 
Tove-Kristin:  

- Vi har mottatt "Materiellpakka" som vi søkte på. Den var gratis.  
- Vi har mottatt henvendelse om kontrollør for KM. Tove-Kristin hører med Einar Lien. 
- Idrettsskolen onsdag 22. og 29. mai kl. 18-19. Vi har allerede opplegg fra skolebesøkene 

som vi kan gjenbruke. Vi må få på plass personer som kan bistå, f. eks. foreldrene til 
Råtasser.  

 
 
 
Neste styremøte er 17.06.2024 kl. 18.00 hos Steinar.   
  
 
 
 


